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Pitanje postavljeno Ministarstvu odbrane BiH – “Molim informaciju o statusu i primjeni 

Sporazuma o subregionalnoj kontroli naoružanja kao i aktivnostima Verifikacionog centra u 

praćenju provođenja ovog sporazuma.” 
 


